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Írásbeli választ izénvlő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökének

Helyben

	

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
46/1994. (IX. 30.) OGY határozat 91 . §-ára írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni dr.
Pintér Sándor belűgyminiszterhez

„Miként alakult az önkormányzati vállalatok adósságállománya? ”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Állami Számvevőszéknek az önkormányzatok ellenőrzésének tapasztalatairól, a jó gyakorlatokról
szervezett pénteki, budapesti szemináriumán ismertette, hogy az önkormányzati társaságokná l
összesen 1000 milliárd Ft adósságállománya halmozódott fel . Az Ön által elmondottak szerint „ a 100
százalékban önkormányzati tulajdonban lévő vállalatoknál 620 milliárd forint, a 10-50 százalé k
közötti önkormányzati tulajdonú vállalatoknál pedig 382 milliárd forint adósság halmozódott fel,
azaz 1002 milliárd forintos "kétes hiány" van az önkormányzati vállalatoknál . "

Az adósság keletkezésére, megoszlására vonatkozó információk nem hangzottak el a rendezvényen .

Fentiekre tekintettel kérdezem miniszter urat :
1. Mióta keletkezett a fenti adósságállomány, mely időszakra tehető ennek az

adósságállománynak a megemelkedése?
2. Miként oszlik meg az 1000 milliárd Ft, mely önkormányzatoknál, önkormányzati típusoknál

mekkora összegű vállalati adósság van?
3. Mely önkormányzatok vállalatai a leginkább eladósodottak ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2014 . december „ 15. "

Hiszékeny Dezső
MSZP
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